
 
 

 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering op 25 mei 2023 

Locatie: Gastronomie Smeets, Steenweg 6  Merkelbeek 

 

Afgemeld met kennisgeving: T. Janssen, M. Hellenbrand-Stevens, G. Ibisch,  A. Welling,  J. 

Gabriel, M. Jacobs-Snijders,  C. Boonman, M. Pieper,  J. Engelen, M. Verstegen – Spiertz. 

 

1. Opening                                                                                                                                      

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 u.  en heet eenieder van harte welkom.  

 

2. Vaststellen van de agenda  

De agenda wordt vastgesteld met als toevoeging enkele mededelingen. 

2.A. Boek Joep Rademakers, Troubadour van de humor. 

2 B. ingekomen stuk : verstrekken oude foto’s van Schinveld voor de Plus supermarkt.  

 

2.a  Mw. Lamerichs wijst op het boek over Joep Rademakers. Een van de leden, de 

heer J. Reijnders heeft het boek n.l. geschreven. Mw. Lamerichs vraagt de auteur om 

dit boek voor het archief te signeren. 

Het boek is o.a. te koop bij de Plusmarkt in Schinveld, Brigitte Rademakers en de heer 

J. Reijnders.  

2.b : Er ligt een verzoek van een extern bureau dat in opdracht van de Plusmarkt 

Schinveld een spel met historische beelden uit Schinveld uitgeeft.  Wanneer we 

hieraan medewerking verlenen,  dan wordt onze betrokkenheid ook vermeld. De 

werkgroep Foto/Film stelt de vraag of de vereniging wel moet meewerken aan 

dergelijke commerciële activiteiten. Het bestuur is positief over deze actie.  

 

3. Vaststellen verslag Algemene Ledenvergadering 24 juni 2022 

Het verslag wordt vastgesteld . 

 

4. In Memoriam  

Mevrouw Lamerichs leest het in memoriam voor.  Het In memoriam zal bij deze 

notulen worden toegevoegd.  

 



 
 

5. Rol Heemkundevereniging in de toekomst  

Hoe zien we als bestuur de rol van de Heemkunde vereniging in de toekomst.  De 

heer Harry Vreuls neemt hierin het woord.  

Veel leden zijn ons ontvallen, maar ook hebben leden door omstandigheden hun 

lidmaatschap opgezegd. En eerlijk gezegd, is ook bij veel leden de animo niet meer 

om zaken nieuw leven in te blazen.  

In het verleden heeft de vereniging op eigen initiatief dingen weten te realiseren. 

Denk maar aan de leesplankjes, de jaarboeken, het dialect boek. Op dit moment zijn 

we meer vraag gericht. Vanuit de schutterij in Merkelbeek is b.v. de vraag gekomen 

om twee gastlessen over de geschiedenis van het dorp te verzorgen. Op  24 mei 

wordt de eerste les worden gegeven.  

Ook krijgt de Veersjprunk meer vragen over de plaatselijke geschiedenis en als 

onderdeel daarvan de bewoners. Nieuwe inwoners zijn b.v. geïnteresseerd in de 

geschiedenis van hun huis. De wijze waarop zaken in de toekomst gaan oppakken is 

vraag gestuurd.  

Een andere belangrijke taak is de zorg dat materiaal beschikbaar blijft en daarvoor 

uiteraard behouden wordt.  Mocht er interesse zijn in bepaalde vraagstukken dan 

wordt dat natuurlijk opgepakt. 

 Maar als bestuur kunnen we dit niet alleen, we hebben u als lid ook hard nodig bij 

het aanpakken van diverse activiteiten. 

Het bestuur zal in de toekomst meer beheerdersmatig en vraag gestuurd werken. 

 

De heer J. Reijnders deelt mede dat hij het Sjilves dialect meer wil gaan promoten.  

Zodra zijn lopende projecten zijn afgerond zal hij zich bij het bestuur melden om zich 

hier mee bezig te gaan houden.  

De heer A. Bruls vindt als we op deze wijze doorgaan, onze vereniging met een 

sterfhuisconstructie bezig is.  Hij is van mening dat we als het mogelijk is wekelijks 

moeten gaan publiceren op social media.  

 

6. Jaarverslag activiteit 2022 

Het jaarverslag activiteiten 2022 wordt unaniem vastgesteld.  

 

7. Benoeming en aftreden bestuursleden 

a. Voorstel voor benoeming Mw. Lamerichs ( bestuurslid)  

 Mevrouw M.  Lamerichs  wordt door de Algemene Ledenvergadering herbenoemd.  

 

De voorzitter B.  Kannegieter kwam na deze benoeming met de mededeling dat hij 

zich bij de volgende herbenoemingronde in 2025  niet meer verkiesbaar stelt. Hij 

geeft dit nu al aan zodat leden kunnen nadenken over een functie binnen het bestuur 

en welke dit zou zijn.  Hij zal zelfs niet tot het jaar 2025 aanblijven maar op enig 

moment samen met het bestuur zijn vertrek nader inkleden. Daarom doet hij alvast 

de volgende oproep: 

Wilt u het bestuur komen versterken, meldt u zich aan bij het secretariaat.  

 



 
 

8. Informatie jaarrekening 2022 

De  penningmeester H. Vreuls geeft een toelichting op de jaarrekening.  De contributie is  al 

jaren op hetzelfde bedrag  gehouden ondanks dat de gemeente het subsidie verlaagd heeft. 

De Rabobank heeft een langlopende lening verstrekt. 

 

9.  Vaststellen Jaarrekening 

De jaarrekening wordt vastgesteld.                                                                              

Bevindingen kascontrole commissie 

De leden van de kascontrole commissie (A. Bruls en P. Kleuters) hebben de financiële  

administratie gecontroleerd en adviseren de ledenvergadering om de 

penningmeester décharge te verlenen. 

 

10. Benoeming kascontrolecommissie 2023 en reserveleden  

De kascontrolecommissie bestaat uit de volgende leden : de heren A. Bruls en J. 

Hazen. De ledenvergadering geeft het bestuur het mandaat om een reserve lid te 

benoemen.  

 

11. Activiteiten 2023 en 2024 

Op het programma staat nog de lezing door Pastoor Marcus Van Kan over Sinterklaas. 

Deze lezing zal plaatsvinden op 16 november 2023.  

Voor 2024 wordt gedacht aan lezingen over b.v. de Camino  door Anya Niewierra.                    

.            Of Hilde Vanneste die eerst gaat publiceren over zaden en pollen rond Kasteel 

Etzenrade. Nadere uitwerking van deze ideëen is nog niet bekend.   

Jos van Wunnik zoekt iemand die zijn wandelingen door de Schinveldse Bossen kan 

overnemen.  Deze opvolger is nog niet gevonden.   

Samenwerking met het Clemensdomein is ook een aandachtspunt. Het archiefbeheer 

verdient meer aandacht. Ondanks gesprekken is er niemand bereid gevonden het beheer op 

zich te nemen.  

12. Datum volgende ledenvergadering  

De datum voor het jaar 2024 zal nog door het bestuur worden bepaald.  

12. Presentatie John Hazen  

 De heer John Hazen heeft 25 jaar gewerkt aan een boek met als titel:  “Burgers uit 

Etzenrade”. Hierover geeft hij een korte presentatie waarna belangstellenden zich voor het 

boek kunnen inschrijven.  

13. Rondvraag 

De heer E. Theunissen bedankt voor de attentie die hij heeft ontvangen naar aanleiding van 

zijn ziek zijn.  



 
 

De heer P. Kleuters verwijst naar de dialectmiddagen  van de Heemkunde vereniging  

Brunssum. Misschien is het een optie om deze hier ook te organiseren om onze vereniging 

nieuw leven in te blazen. Nu is alleen de heemkundevereniging Brunssum aanwezig in het 

Clemensdomein of het Nonke Buusjke. Via een oproep op social media kunnen wellicht 

nieuwe deelnemers aangetrokken worden.  

14. Sluiting.                                                                                                                                                                

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt een ieder voor zijn komst en inbreng.  

 

Na afloop van het officiële gedeelte werd door de werkgroep Foto/ Film een presentatie 

verzorgd. Hierin was een uitvoerige toelichting over de aanpak en verwerking van 

fotomateriaal incl. de bijbehorende informatie (o.a. locatie, personen).  Chapeau voor de 

werkgroep.   


